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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BRAŠĆINE-PULAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/08-14/13 
URBROJ:  2170/01-09-10-08-1 
Rijeka,  24.11. 2008 
                                    

 
  

 
  

 
ZAPISNIK 

S 12. SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 
 

12 sjednica VMO Brašćine-Pulac održana je 24.11.2008. (ponedjeljak) s početkom u 18,00 sati u 
prostorijama MO Brašćine-Pulac, Volčićev trg br.2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Josip Rupčić, predsjednik VMO 
- Ksenija Marojević Velčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Petar Dragičević, član VMO 
- Zlatko Vosilla,član VMO 
- Ivica Šćiran,član VMO 
- Ivana Prpić, tajnik MO 
 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
1. USVAJANJE ZAPISNIKA S 11. SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

- 2.   DOGOVOR VEZAN ZA OVOGODIŠNJI DOČEK SVETOG NIKOLE 
- 3.   USVAJANJE  FINANCIJSKOG PLANA ZA 2009 
- 4.   VIP BOR NA BRAŠĆINAMA 
- 5.   IZVOðENJE RADOVA NA KOZALI I PULCU 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Zapisnik s 11. sjednice VMO Brašćine-Pulac jednoglasno je usvojen. 
 
 
AD 2 
. Predsjednik upoznao vijećnike  sa pripremama oko dočeka Svetog Nikole, koji će se održati 
06.12.2008. godine broj prijavljene djece je do današnjeg dana 115 ali s obzirom da će se još 
prijavljivati predloženo je da se kupi ukupno 120 poklona. Takoñer je predsjednik upoznao 
vijećnike sa programom održavanja Svetog Nikole, koji će se održati u Kalvariji  predstava "Dobri 
duh Vanja" cijena predstave je 2.000,00 kuna, te nakon održane predstave će Sveti Nikola djeci 
podijeliti poklone. Prijedlog je da se pokloni kupe u Brodokomercu Nova u iznosu paketića od 
30kn. 
Vijeće jednoglasno prihvatilo prijedlog predsjednika 
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AD 3 
Tajnica upoznala vijećnike sa Financijskim planom za 2009. godinu koji je napravljen po Programu 
rada Vijeća za 2009. godinu  
- Vijeće jednoglasno prihvatilo Financijski plan za 2009. godinu (u prilogu) 

 
AD 4 
Predsjednik upoznao vijećnike o postavljenom VIP-ovom odašiljaču na Brašćinama te  
nezadovoljstvom grañana sa tog područja, kako su uz to što nije legalno postavljen takoñer je s 
neukusom postavljen umjetni bor. 
 

 
 
AD 5 
Predsjednik upoznao vijećnike sa izvoñenjima radova na terenu. Radovi se vrše na 
kanalizacijskom sustavu u ulici Kozala, Kapitanovo i kraj završetka istih bi trebao biti u svibnju 
2009. godine.  
Takoñer je obavijestio vijećnike sa završetkom radova u ulici Kvarnerska te nakon isteka istih 
došlo je do reklamacije kod k.br.17 od strane grañanina Juretić Miroslava, što je VIK u kratkom  
vremenu otklonio. 
Predsjednik je obavijestio vijećnike o započetim radovima po prioritetima za 2008. godinu a u  
završetku je  asfaltiranje i izgradnja zida kod podružnice Pulac, i u pripremi je rekonstrukcija u ulici 
Oktavijana Valića. 
Predsjednik upoznao vijećnike o naknadnom dogovoru sa Rijekaprometom i gdin. Červarin 
Rastislava koji je ustupio dio svog zemljišta u zamjenu za izgradnju zida, a sve skupa za prošrenje 
ceste za prometovanje mini-busa na Pulac. 
Zaključak Vijeća je da se održi sastanak sa predstavnicima Rijekaprometa, a vezano za 
dovršetku radova po prioritetima iz ove i prethodne godine . 
 
 
 
Sjednica je završila  u  20,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

Ivana Prpić Josip Rupčić 
 
 
 

 

 
 
 
 

         
                                                  


